
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Matilda Hubinette (KNU)

Kommunstyrelsen har enligt arbetsordningen ansvar för att till fullmäktige rapportera hur samtliga
kommunens verksamheter utvecklas mot bakgrund av fastlagda mål och hur den ekonomiska
ställningen är under budgetåret.

P å dago rdningen fö r v arje komm unfullm äktigemö te finns punkt en ”Komm unalråden info rm erar” och
tidigare har det varit en regel att KSO till fullmäktige under denna punkt har rapporterat hur den
ekonomiska ställningen utvecklats sedan föregående fullmäktigesammanträde.

Vi är inne i ett år som är mer utmanande för kommunernas ekonomi än på väldigt länge. Men trots
detta har vi de senaste fullmäktigemötena i stället för en rapportering av aktuella siffror från KSO fått
höra svepande kommentarer om det allmänna läget. Hur verksamheterna i Knivsta kommun
utvecklats eller vilka, om några, nämnder rapporterat minus eller hur den totala situationen i siffror
ser ut har inte presenterats.

Min fråga till Matilda Hubinette blir därför:

Kommer du även i fortsättningen att avstå från att på fullmäktigesammanträdena rapportera den
ekonomiska situationen i siffror, och om så är fallet, på vilket sätt kommer du i stället uppfylla
rapporteringsansvaret till fullmäktige?

Harriet Swanberg (S)


